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ZÁPIS 
jednání odborné komise Rady města č. 02/2017 

Komise koncepce a rozvoje města,  

které se uskutečnilo 

v pondělí 27.3.2017 v 17.00 hod  

v Multifunkčním centru města Heřmanův Městec.  

(zasedací místnost 1. patro). 
 

 

Přítomni:   Ing. Zdeněk Bulíček, David Dvořák,  

Ing. Martina Kápičková, Josef Minařík 

Otakar Volejník, Ing. Arch. Ondřej Teplý,  

 

 

Omluven:  Ing. Aleš Jiroutek   

 

 

Program jednání: 

 

1. Zahájení jednání, kontrola zápisu 

2. Jednání s architektem.  

3. Diskuse 

4. Závěr 

 

 

 

Jednání bylo zahájeno předsedou komise Ing. Bulíčkem v 17.00 hod. 

 

 

1. Architekt města předvedl prezentaci řešení lokality Na Haldách spolu s ulicí 

Havlíčkovou. Komise vznesla následující připomínky a doplnění : 

a. součástí řešení by měla být i stávající parkovací plocha v prostoru mezi 

MěÚ a sousední budovou (RI okna) 

b. dále doporučujeme v součinnosti s architektem řešit materiálové 

sjednocení lokality 

c. stávající stromy podél chodníku by dle navržené dokumentace měly být 

vykáceny, doporučujeme tyto nekácet , ale využít v této či jiné lokalitě   

a přesadit  

d. navrhujeme ke zvážené osazení zpomalovacích pruhů (retardérů)  

e. řešit mobiliář ve spolupráci s architektem města 
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2. V návaznosti na výše uvedené se rozproudila diskuze ohledně dopravní 

vytíženosti města s ohledem na bezpečnost chodců a občanů obecně. Komise 

navrhuje ke zvážení komplexní řešení především nákladní dopravy přes 

centrum města. Obzvlášť průjezd ulicí Havlíčkovou následně na náměstí Míru , 

kolem objektu ZŠ je velice rizikový vzhledem k pohybu žáků. Navrhujeme ke 

zvážení zákaz průjezdu kamionů.  

3. Další lokalitou s problematickou dopravou je ulice Barákova. Zde bychom 

navrhovali jednosměrný provoz.  

4. Dalším bodem diskuze byla lokalita Konopic. 

5. Zde jsou k řešení následující stěžejní problematické body: 

a. Otázka objektů SDH 

b. Řešení situace v lokalitě před plovárnou 

 

 

 

  

Jednání bylo ukončeno v 18.30 hod. 

 

 

 

 

 

 

 

V Heřmanově Městci 27.3.2017 

 

 

 

 

Zapsala Martina Kápičková 
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